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To: .

(BERELI) [EA RER@minvws.nl]
cc [REN AE TE: ENFRE MCKERN cominvws.i;ENESEIEERER)EXE @minvws.ni
From: )
Sent: Thur 1/21/2021 7:25:00 AM

Subject: RE: Telefoontje en maillijst Corona-Monitor/GOR

Received: Thur 1/21/2021 7:25:00 AM

het lukt mi alleen niet als partijen tegenover komen te staan. Ik verwacht begin maart een go voor de GGD GHOR op

hun belangrijkste onderdelen. Dat wil uitdrukkelijk niet zeggen, dat ze alles krijgen wat ze eerder wensten in hun propositie.
Als we willen dat ze dat allemaal doen, los van wat we eerder hebben gedaan, is dat een ander besluit dan we dinsdag hebben

besproken.
Ik zal EERIE vragen.

wo EE
van: | EES EES ( 5.1.2e ) JRE @minvws.nl>

Verzonden: woensdag 20 januari 2021 22:34

ara)SEES @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Telefoontje en maillijst Corona-Monitor/GOR

Ok,
Maar als het niet lukt in 4 weken wat heb je dan als fallback?

Ik wacht nog even op akkoord [JEREZ voor ik start zeg, misschien kun jij daar morgen | EER op stalken;-)

vers JE 1. NE (RIED ERE inv
Verzonden: woensdag 20 januari 2021 21:37

minvws.nl>

minvws.Hig
512e 8126205.12e )LE ominvws.ni>

We gaan proberen in 4 weken en dan kunnen ze dan ook snel starten. VNG geen opdrachtgever, dat heb ik ook al tegen
hen gezegd. In principe staat ZonMw klaar om de gesprekken te gaan regelen. Als wij zeggen, dat ze kunnen starten. Op
schrift wil ik nu niet zoveel meegeven aan ZonMw, maar uitgangspunten zijn duidelijk, zsm starten en steun behouden

van GGD en RIVM.

Dus als jij zegt, start, dan beginnen we.

Mer ENE)
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van 5120 8 © 12-[RSDatum:woensdg 2

204 2021 6:57 PM

@minvws.nl>, ERELEEEIER LY) BBY @minvws.nl>
Onderwerp:

: RE: Telefoontje en maillijst Corona-Monitor/GOR

Hoi SERVordees gesproken met Hugo en RIVM (had kennismaking met en en hen gevraagd [REY te informeren).
RIVM:

-goed om naar harmonisatie te kijken
-niet uit oog verliezen van ‘nieuwe’ groep jonge adolescenten

-belangrijk commitment van alle ggd-en te vragen
-snel aan de slag is belangrijk

Hugo:
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-zonmw is prima maar zorgen om vertraging, samenhang bereik je niet in 4 weken, bang dat dit veel langer gaat duren

-bang dat energie eruit gaat: iedereen staat startklaar, zorg om alle ggd-en doen mee heeft hij weggenomen: er is commitment

-kan opdracht alsvolgt worden geformuleerd: start al (op onderdelen) en breng parallel daaraan de samenhang aan

Heb aangegeven gevoelig te zijn voor snelle start en niet te willen verzanden in discussies over methodologie, iig op te nemen

dat het in een maand rond moet zijn maar zijn parallelle insteek te overwegen etc.

Snelheid (binnen 4 weken) is echt van belang maar ik vind de parallelliteit in de opdracht wel interssant en ik denk ook beter

uitvoerbaar. Wat vind jij En zie jij kans dit in zonmw opdracht te verwerken?

Ps nog een eigen punt: in de zon mw opdracht staat dat vng met vws opdrachtgever is, is dat logisch?

Groet

van: HEE 15. NEE (ED) RY iis
Verzonden: dinsdag 19 januari 2021 12:47

.
(EAE) <BR @ minvws.nl>

2) <BR @ minvws.nl>; BEEEEEED) EEE @ minvws .nl>

Onderwerp: Telefoontje en maillijst Corona-Monitor/GOR

Ha

Bedankt voor vanochtend!

vor ERED]
belde mij na ons MT. Zij houdt de brief vast en wacht de uitnodiging van ZonMw af. Er is veel aan gelegen om vaart

te maken en wil daarvoor met ons samenwerken. Volgens mij vindt ze het proces met ZonMw wel spannend. Ze wil nog wel

even graag jou over spreken over de koers en wilde ook graag weten of Hugo op de hoogte is. Ik heb laten weten, dat jij belt.

Annotatie voor fen Hugo
nummer: [ERED

Hugo's nummer heb ik niet

- VWS wil investeren in een Gezondheidsonderzoek Rampen
- De propositie van GGD GHOR en RIVM was daarvoor in oktober/november een goede alert
- Wat VWS betreft zullen bestaande monitors een belangrijke basis vormen, die mogelijk vaker worden uitgevoerd
- Tegelijkertijd zijn in 2020 veel gezondheidsonderzoeken maatschappelijk breed gestart onder coérdinatie van ZonMw.

- Het overzicht dat ZonMw heeft willen we benutten
- ZonMw vragen we z.s.m. met partijen om tafel te gaan om de gezamenlijke uitgangspunten te formuleren
- We willen in 4 a 5 weken duidelijkheid hebben over wat nodig is, zodat voorbereidingen bij RIVM/GGD GHOR voor hun deel

van de uitvoering ook kan starten

- Het kan zijn dat parallel daaraan nog andere zaken worden uitgewerkt, die meer tijd vragen of onzekerder zijn.

Mail om te zenden aan MT-PDC19
- Denk aan de bijlage, zie het word document

van GGD GHOR en het RIVM. Een onderzoek dat 5 jaar zou gaan lopen en circa vraagt er jaar). Aan

is gevraagd de mogelijkheid te verkennen, dit vorm te geven via de vervolgprogrammering van ZonMw -19. ZonMw hee

hier een kort voorstel voor uitgewerkt (zie bijlage). In MT PG hebben we dit dinsdag (19 jan) besproken en willen we dit verder

gaan vormgeven. Dat betekent dat we vanuit PG het deelprogramma Gezondheidsonderzoek Rampen willen gaan starten.

Belangrijk voordeel van deze stap vinden we dat kan worden aangesloten bij al het COVID-19 onderzoek dat al plaatsvindt onder

codrdinatie van ZonMw en dat ZonMw daarbij ook zal samenwerken met GGD GHOR en het RIVM.

Voor de kerst hebben we in ons gezamenlijk MT gesproken over Gezondheidsonderzoek Rampen o

it
en de concept propositie

Inmiddels is vanuit PG al gesproken met het RIVM en zij willen hieraan meewerken en de mogelijkheden verder verkennen. Met

de GGD GHOR spreek ik nog.

Ik zal het voorstel van ZonMw met een positief advies voorleggen aan [EM -n EEN Zijn er nog zaken die vanuit PDC-19

meegenomen moeten worden?

Mail om te zenden aan DG:

EN
--

EENAls we akkoord hebben, kunnen we dat ook rom melt 5.1.2 |1.2e
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VWS heeft een verantwoordelijkheid om Gezondheidsonderzoek bij Rampen te faciliteren; dit is ingesteld naar de Bijlmerramp en

geldt nog steeds. Doordat de ramp nog steeds plaatsvindt, heeft dit nog niet gebundeld plaatsgevonden. In het najaar hebben

RIVM-crisis en GGD GHOR hier aandacht voor gevraagd - zij wilde hier de bestaande monitors voor intensiveren. PG heeft

hierover in overleg met PDC-19 met deze partijen gesproken en ook ZonMw betrokken. Reden om ZonMw te betrekken, is dat zij
veel gezondheidsonderzoek/maatschappelijk onderzoek hebben mogelijk gemaakt onder het lopende COVID-19

onderzoeksprogramma.

Gezien de bijzondere complexiteit en omvang van de nationale crisis is naar onze mening de Rijksoverheid, en in het bijzonder het

Ministerie van VWS, de aangewezen partij om opdrachtverlening en programmatische coérdinatie van het onderzoek naar zich toe

te trekken. We willen dit laten coérdineren door ZonMw, zodat goed aangesloten kan worden op al lopende onderzoeken en zien

hier een belangrijke rol voor de GGD GHOR en het RIVM.

De schatting is dat het programm ARPjaar gaan kosten met een looptijd van 5 jaar enBED het snel op te starten (
De 5 jaar is gebaseerd op alle andere Gezondheidsonderzoeken bij Rampen die hebben plaatsgevonden, zoals bijv. na

de vuurwerkramp.

De financiéle middelen willen we op de COVID-19 lijst van FEZ plaatsen. [EE heeft het al in potlood gemeld. Ben je hiermee

akkoord?

Op basis van je akkoord kunnen we partijen daadwerkelijk aan het werk zetten.


